

財政部關務署.....關 字 NO :
Customs, Customs Administration, MOF

出境旅客/船機服務人員攜帶擬復運進口物品出口登記表
 Record of to-be-reimported articles carried by outward passengers or crew

姓名 Name				護照號碼 Passport No.	
出口船機名稱 Vessel's Name Aircraft Flight No.				出境日期 Date of Departure	
物品名稱 Description of Articles	數量 Quantity	廠牌 Brand	型號或規格 Model or Size	出廠號碼或品質 Serial No. or Quality	備註 (其他特徵) Remarks

附註：1.原物攜回進口時，以合於法定免稅要件者為限，始得免稅放行。
 2.運往國外修理之物品，攜回進口時應向海關報明其修理費用，作為核算完稅價格之依據。
 3.本表一式兩聯，第二聯交持用人收執備查，入境時憑以核對放行，用畢繳回海關，第一聯海關存查。

Note : 1.The article may be re-imported free of duty only under the conditions as specified in Customs Law and other regulations.
 2.For articles sent abroad for repair, the actual cost of repair should be declared on re-entry as basis for ascertaining the duty-paying value.
 3.This record is to be filled out in duplicate. The copy which is to be held by the applicant must be surrendered after the articles mentioned above have been verified by customs officer on re-entry, and the original will be kept on file by the Customs.

攜回日期：
Date of Re-
entry :

船機名稱班次：
Vessel's Name or
Aircraft Flight No. :

檢查關員：
Customs Officer

主管核定：
B/O Commissioner
of Customs

出境
Outward

出境
Outward

入境
Inward

入境
Inward

◎ 入境時請至紅線檯通關

Please refer to red-line counter for import declaration